
  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Tím, že se člověku před tímto rozhodným krokem 

znova vše vybaví, uvědomuje si, čeho se zříká, co riskuje;  

to vše vychází z podstaty věci. 

Musí to tak být, že se člověk bez jakéhokoliv lidského zajištění 

odevzdá zcela do rukou Božích;  

tím hlubší a krásnější je pak nalezená bezpečnost. 

Edith Stein 

 
S úžasem nad Božími věcmi vám oznamujeme, 

že přijmeme ke službě Bohu a jeho lidu 

JÁHENSKÉ SVĚCENÍ 

při eucharistické slavnosti 

 22. června 2019 v 9:30  

v katedrále Božského Spasitele v Ostravě. 

Srdečně Vás zvou

 


